



AVIS



AVIS



42 Edition des journées internationales des Métiers et Arts

Quoi?	Modifications de circulation – journées internationales des Métiers et Arts
Quand?	14.06.2025-15.06.2025
Où ?	Dans le centre de Bourglinster
Déviation?	<p>Les modifications suivantes seront mises en place :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Rue d’Altlinster Accès interdit entre le croisement avec la Rue de l’Ecole et la Place du Village Limitation de vitesse à 30 km/h • Rue du Château Fermée jusqu’au croisement avec la Rue d’Imbringen • Rue de l’Ecole Accès interdit jusqu’au croisement avec la Rue d’Imbringen • Rue de l’Eglise Circulation interdite • Rue de Gonderange Fermée de la Place du Village jusqu’à la maison n°28 • Rue d’Imbringen Accès interdit de la Place du Village au croisement avec la Rue de l’Ecole Limitation de vitesse à 30 km/h • Rue Neuve Accès interdit entre le croisement Rue d’Altlinster et le croisement Rue Hiel <p>Le stationnement est interdit dans le centre de Bourglinster. Nous vous prions d’utiliser la navette mise à disposition.</p>
Autres impacts?	Les résidents concernés recevront une vignette leur permettant de se garer dans la Rue d’Altlinster.
Contact	Service technique — 78 72 72 40



42nd Edition of the Arts and Crafts Days

What?	Traffic Modifications – Arts and Crafts Days
When?	June 14–15, 2025
Where?	In the centre of Bourglinster
Detour?	<p>The following changes will be implemented:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Rue d’Altlinster Access prohibited from the junction with Rue de l’Ecole to Place du Village Speed limit reduced to 30 km/h • Rue du Château Closed up to the junction with Rue d’Imbringen • Rue de l’Ecole Access prohibited up to the junction with Rue d’Imbringen • Rue de l’Eglise No traffic allowed • Rue de Gonderange Closed from Place du Village up to house no. 28 • Rue d’Imbringen Access prohibited from Place du Village to the junction with Rue de l’Ecole Speed limit reduced to 30 km/h • Rue Neuve Access prohibited from the junction with Rue d’Altlinster to the junction with Rue Hiel <p>Parking is entirely prohibited in the centre of Bourglinster. We kindly ask you to use the shuttle service provided.</p>
Other impacts?	Affected residents will receive a vignette, allowing them to park on Rue d’Altlinster.
Contact	Technical Services — 78 72 72 40